
 Zápis č. 7/VI./2023 
 Krajské rady KO ČUS Kraje Vysočina 

 

 

Datum konání:  27. listopadu 2023 od 16,00 hod., ukončení 18,00 hod. 

Místo konání:  KO ČUS Kraje Vysočina 

Předsedající:  Ing. Vítězslav Holub – předseda KO ČUS Kraje Vysočina 

Přítomni KR: Ing. Vítězslav Holub, Kokeš Luboš, Mgr. Jiří Havlík, Alena Pajdová, Pavel Mazánek, 

Miroslav Vrzáček, MUDr. Petr Svačinka, Dagmar Hromádková  

Omluveni Ing. Josef Doležal, Stanislav Teplan, Milan Reich 

Účast KR: 73 % (regiony – 80 %, svazy 60 %) 

krajská rada byla usnášení schopná 

 

Program: 

 

1. Úvodní slovo předsedajícího a návrh programu jednání 

2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 

3. Aktuální informace z činnosti ČUS a KO ČUS 

4. Stav ekonomických a provozních opatření k zajištění činnost KO ČUS Kraje Vysočina 

5. Plán rozvoje sportu v Kraji Vysočina 2024 – 2028 

6. Různé a diskuse 

7. Usnesení a závěr 

 

Písemné přílohy k jednání: 

 

1. Hospodaření KO ČUS Kraje Vysočina k 31.10.2023 - rozvaha, výsledovka 

2. Náklady a výnosy svazů k 31.10.2023 

 

   

1. Úvodní slovo předsedajícího a návrh programu jednání 
 

V úvodu jednání předsedající KO ČUS Kraje Vysočina přivítal přítomné členy Krajské rady (dále KR) a 

seznámil je s programem jednání.  

 

2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 
 

Program jednání KR byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím. 

Kontrola usnesení: Usnesení 31/VI./2023  až 38/VI./2023 byla splněna. K usnesení č. 31/VI./2023 – pro rok 

2023 byl dohodnut postup výplaty dotací v intencích předchozích let. 

 

3. Aktuální informace z činnosti ČUS a KO ČUS 
 

- Členové Krajské rady byli informování o výstupech z jednání VV ČUS – financování sportu státem v roce 

2023, plán pro rok 2024, změny v programech vyhlášených NSA. 

- Informace o podpoře sportu z Kraje Vysočina v roce 2023 a výhled pro další období – viz dále samostatný 

bod programu jednání - Plán rozvoje sportu v Kraji Vysočina 2024 – 2028. 

- Informace o přípravě konference Konference sport 2023, kterou pořádá Kraj Vysočina na téma „Problematika 

financování sportu se zaměřením na regionální úroveň a příklady dobré praxe mezinárodní spolupráce 

sportovních klubů.“ 

- Problematika Všesportovního kolegia Kraje Vysočina – v prosinci se uskuteční jednání představitelů VŠK, 

kde se bude probírat budoucnost tohoto uskupení v návaznosti na ukončení podpory sportu prostřednictvím 

členů VŠK.. 

- Informace o projektu Tipsport Sportuj s námi pro rok 2024. Spolupráce probíhá v rámci jednotlivých 

okresních pracovišť s jednotlivými TJ/SK. V současné době jsou sbírány přihlášky do projektu. 

 

4. Stav ekonomických a provozních opatření k zajištění činnost KO ČUS Kraje Vysočina 
 

- Členové KR KO ČUS Kraje Vysočina byli informováni o hospodaření KO ČUS k 31. 10. 2023 střediska 1 - 

Aparát. Rozpočet byl položkově diskutován jak na straně příjmů, tak na straně výdajů. Na straně příjmů bylo 

získáno 115,3 % plánovaných příjmů. V oblasti výdajů v průběhu období nedošlo k překročení v plánovaných 

položkách. Zatím dochází v rozpočtu k úsporám, ale zatím nejsou v rozpočtu zahrnuty všechny platby, které 



budou placeny až před koncem roku. Zároveň bylo předsednictvo seznámeno s hospodařením krajských 

sportovních svazů, které jsou středisky KO ČUS Kraje Vysočina. Informace o realizaci smluv o službách s OS 

ČUS – na základě těchto smluv bude vyplaceno 294 tis. Kč. 

 

- Členové Krajské rady byli seznámeni s realizací zhodnocení volných finančních prostředků KO ČUS Kraje 

Vysočina za rok 2023 (111 375,- Kč) a zároveň o prodloužení smlouvy o termínovaném vkladu o 3 měsíce. 

 

Usnesení č. 39/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vzala informace týkající se zhodnocení volných finančních 

prostředků prostřednictvím termínovaných vkladů u KB Jihlava na vědomí. 

 

- Členové Krajské rady byli seznámeni s jednáním se zástupcem Krajského svazu Okinawa karate a Kobudo 

panem Janem Kopeckým, včetně příspěvku KO ČUS Kraje Vysočina na turnaj mládeže ve výši 5 tis. Kč na 

ceny – organizátor TJ Jiskra Havlíčkův Brod. Zároveň byli členové KR seznámeni s významnou sportovní 

událostí, a to 120. výročí založení Svazu lyžařů. V této souvislosti pořádal Krajský svaz lyžařů Vysočiny 

v Novém Městě na Moravě upomínkovou sportovně-společenskou akci, ve které si připomněl tuto významnou 

událost a to za přítomnosti vrcholných představitelů Svazu lyžařů ČR a Kraje Vysočina.  

 

Usnesení č. 40/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vzala informace na vědomí a zároveň schválila příspěvek na 

tyto dvě akce příspěvek ve výši 5 tis. Kč pro TJ Jiskra Havlíčkův Brod na ceny pro turnaj mládeže 

v karate a finanční příspěvek ve výši 12 tis. Kč pro Krajský svaz lyžařů Vysočina v souvislosti 

s významným jubileem 120. výročí založení Svazu lyžařů ČR.  

 
- Zároveň bylo předsednictvo seznámeno s hospodařením krajských sportovních svazů, které jsou středisky KO 

ČUS Kraje Vysočina. Hospodaření krajských sportovních svazů bez právní osobnosti, které jsou součástí 

účetnictví KO ČUS, probíhá v roce 2023 standardně.  

 

Usnesení č. 41/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vzala informace týkající se čerpání rozpočtu za rok 2023 a 

výsledků hospodaření krajských sportovních svazů na vědomí. 

 

- Příprava rozpočtu na rok 2024. Byla diskutována východiska sestavení rozpočtu odděleně za příjmovou a 

výdajovou část. V této souvislosti přijala Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina následující usnesení: 

 

Usnesení č. 42/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vzala na vědomí informace k východiskům sestavení rozpočtu 

na rok 2024. V této chvíli není jasná především zdrojová část rozpočtu. Proto KR dává referentovi plný 

mandát k jednání se všemi subjekty, týkající se všech záležitostí vedoucích k zajištění zdrojů pro činnost 

KO ČUS Kraje Vysočina. 

 

Usnesení č. 43/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina schválila rozpočtové provizorium pro rok 2024. Do schválení 

rozpočtu VH bude čerpání rozpočtu probíhat na základě rozpočtového provizoria, tzn. měsíčně  ve výši 

1/12 rozpočtu roku 2023. 

 

- Členové KR byli dále seznámeni s přípravou řádné inventarizace majetku KO ČUS Kraje Vysočina k 31. 12. 

2023. V této souvislosti přijalo následující usnesení: 

 

Usnesení č. 44/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vydala příkaz k provedení řádné inventarizace k 31.12.2023 

účetní jednotky KO ČUS Kraje Vysočina a stanovila tuto inventarizační komisi: 

Předseda:  Ing. Vítězslav Holub (předseda KO ČUS Kraje Vysočina) 

Členové: Ing. Roman Šoukal (KFS Vysočina) 

  Ing. Antonín Micka (KSLH Vysočina) 

  Vladislava Kasalá (ekonomka KO ČUS Kraje Vysočina). 

 

- Jednání o spolupráci s krajskými sportovními svazy a pokračování smluv o součinnosti. S většinou krajských 

sportovních svazů byly projednány činnosti a ceny za tyto činnosti pro rok 2024.  

 
Usnesení č. 45/VI./2023  

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vzala na vědomí plán spolupráce s krajskými sportovními svazy 

na rok 2024, včetně finančního návrhu pro rok 2024.  



 

5. Plán rozvoje sportu v Kraji Vysočina 2024 -2028 

 
- Krajská rada byla seznámena s procesem tvorby Plánu rozvoje sportu v Kraji Vysočina 2024 -2028, včetně 

připmínek, které byly na Kraj Vysočina zaslány v úvodu tvorby tohoto dokumentu. Následně tvorba 

dokumentu probíhala bez aktivní spolupráce KO ČUS Kraje Vysočina. V současné době materiál prochází 

připomínkovacími procesy v rámci Kraje Vysočina. 

 

6. Různé a diskuse 
 

- Krajská rada byla seznámena s realizovanými jednáními předsedy KO ČUS Kraje Vysočina. 

- Byl diskutován plán práce na rok 2023 a projednány termíny jednání Krajských rad. V této souvislosti bylo 

přijato následující usnesení: 

 

Usnesení č. 46/VI./2023 

Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina schválila plán činnosti KR na rok 2024. Činnost se bude odvíjet 

od aktuálních potřeb ČUS. Stejně tak budou připravována jednání KR, tzn. dle aktuálních potřeb. 

 

- V diskusi s informacemi z činnosti krajských sportovních svazů vystoupila  Dagmar Hromádková (svaz 

lyžařů), která podala doplňující informace ke 120. výročí založení Svazu lyžařů ČR. V diskusi dále 

vystoupil.MUDr. Petr Svačinka (plavání), který okomentoval těžkosti při hledání nastupující funkcionářské 

generace. 

 

7. Usnesení a závěr 
 

 Usnesení byla přijata v rámci programu dle jednotlivých bodů. V závěru jednání poděkoval předsedající  

členům KR za účast a konstruktivní diskusi. Další jednání Krajské rady KO ČUS Kraje Vysočina proběhne dle 

aktuální potřeby v sídle KO ČUS Kraje Vysočina. 

 

Zapsal dne 27. listopadu 2023 

Ing. Holub Vítězslav 

 
 

 


